
BESLUITENLIJST PRESIDIUM d.d. 1 april 2020

Deelnemers: Jaco Brand, Haci Erdogan, Arco Strop, Herman Verweij, Marko Stout, Teus Stam
Voorzitter: J.G.A. Paans
Griffier: I.M. de Gruijter

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent deze digitale vergadering en stelt de agenda vast.

2 Vaststellen verslag presidium 18 februari 2020
Besluit
De besluitenlijst van 18 februari wordt ongewijzigd vastgesteld.

Regulier

3 Terugblik laatste raadsronde en mededelingen
Besluit
De extra ingelaste commissie Grondgebied van 24 maart is schriftelijk verlopen. Hierdoor
is minder interactie mogelijk dan in de fysieke vergaderingen, het verloop is trager. 
Beraadslaging verliep wel zorgvuldig, waardoor in de gemeenteraad een gedragen
besluit is genomen. 
Dinsdag 31 maart was een gemeenteraad belegd, maar na eigen afweging door de
raadsleden of aanwezigheid verstandig zou zijn, bleef de zaal in Landvast (op voorzitter
en griffier na) leeg. De voorzitter schreef een tweede vergadering uit voor 24 uur later.
Op 1 april was Herman Verweij als enig raadslid aanwezig en kon een rechtsgeldig
besluit worden genomen op het raadsvoorstel Vaststellen bestemmingsplan voor
afvoerleiding en parkeerplaatsen Hoogendijk Alblasserdam.

Komende raadsronde

Het presidium oordeelt of de stukken rijp zijn voor besluitvorming en stelt de agenda's voor de
komende raadsronde vast.

4 Agendas komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Planning BIO's: Onderwerpen worden op grond van hun urgentie ingepland. Dat kunnen
vanaf nu ook online bijeenkomsten zijn. Doorlopende lijst ingekomen stukken: F vragen
vaccinaties PvdA worden toegevoegd aan de Raadsinformatiebrief (behorend bij
commissie).Commissie Grondgebied en Bestuur worden samengevoegd, met voorzitter
Jaco Brand. Commissie Samenleving heeft drie bespreekstukken, met voorzitter Haci
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Erdogan.Voorraadagenda: wordt in samenhang gezien met de prioriteitendiscussie.
Overzicht moties en toezeggingen wordt geactualiseerd toegevoegd. 

5 Stukken komende raadsronde
Samenvatting besluit:
De RIB Dok11 het vervolg wordt voorlopig aangehouden. De fracties geven hun vragen
en aandachtspunten mee aan het college. De overige stukken worden geagendeerd bij
de commissies.

Sluiting

6 Rondvraag
Besluit
Jaco Brand vraagt naar het organiseren van bijeenkomsten zoals de raadsretraites.
Dergelijke bijeenkomsten kunnen ook in andere vorm (bijvoorbeeld webinar, presentatie
in Teams etc.) worden gehouden. Er wordt afgesproken dat verzoeken via het presidium
worden beoordeeld.

7 Sluiting
Besluit
De voorzitter bedankt iedereen voor de inbreng en sluit de vergadering.
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